
Referat fra ordinært bestyrelsesmøde den 31. juli 2023 
Glentevej afdeling 5 & 6 
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Tilstede:  
Martin Witte Svendsen, formand 
Frederik Sakskilde, næstformand 
Jette Exner, kasserer 
Henriette Hansen, suppleant  
Mette Rasmussen, suppleant og referent 
  
Afbud: 
 
 
Dagsorden: 
1.  Godkendelse af referat  
2. Siden sidst 
3. Afdelingsmøde 
4.  Svendby Puljen, status 
5. Evt. 
 
Godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt uden bemærkninger.  
 
Siden sidst  
Sommerfesten var en succes, og der har været gode tilbagemeldinger fra deltagerne. 

 
Afdelingsmøde 
Frem mod det kommende afdelingsmøde tirsdag den 15. august 2023, har bestyrelsen drøftet 
hvor vi står / hvor langt vi er kommet, med de forslag der blev vedtaget på afdelingsmødet sidste 
år. Bestyrelsen ønsker status på følgende projekter: 
 
Afd. 5 – fuger rundt døre og vinduer 
Afd. 6 – skraldespandsstativer 
Afd. 6 – hæk (herunder aftalen om vedligeholdelse) 
Afd. 6 – etage isolering 
Afd. 6 – udskiftning af fuger under vinderne 
 
Herudover er der på markvandring blevet talt om vand i/våde garager, her ønsker bestyrelsen 
også en status.  
 
Sidst med ikke mindst ønsker bestyrelsen en status på parkeringssituationen rundt Glentevej. 
 
Svendby Puljen 
De nye fodboldmål er kommet og de 4 borde-bænkesæt forventes at ankomme midt uge 31. 
Vi skal selv samle både mål og borde-bænkesæt. Beboerne vil herefter blive informeret, og 
inviteret til en fælles arbejdsdag. 
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Evt. 
Det blev kort drøftet om der evt. skal hænges referater i en af oplysningskasserne for at 
imødekomme de beboere, som ikke har mulighed for at se referaterne på SAB’s hjemmeside.  
Konklusion, det må være op til den kommende bestyrelse. 
 
Næste møde er den 7. august 2023 


